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      Аннотация

    
        
          Тема  выпускной  квалификационный  работы:  «Использование 
технологии  «перевернутый  класс»  при  обучении  чтению  студентов 
многопрофильного вуза». 
Данная выпускная квалификационная работа посвящена исследованию 
технологии  «перевернутый  класс»,  ориентированной  на  обучение  чтению 
студентов  многопрофильного  вуза  в  рамках  дисциплины  «Иностранный 
язык». 
Изучение  соответствующей  научной  литературы  позволило  нам 
разработать  курс  «Reading»  по  технологии  «перевернутый  класс»  для 
обучения чтению студентов многопрофильного вуза. 
Результатом  работы  стал  разработанный  нами  курс  по  обучению 
чтению  на  иностранном  языке  студентов  не  языковых  специальностей 
многопрофильного вуза на платформе Google Classroom.
        

        
          The theme of final qualifying work: “The use of  the “Flipped Classroom” 
technology in teaching reading to students of a multidisciplinary university.” 
This work  is devoted  to  the study of  the “Flipped Classroom”  technology 
which is focused on teaching reading to students of a technical university in the 
framework of the discipline “Foreign language. Professionally-oriented course. ” 
The study of the relevant literature allowed us to develop a course on  the 
“Flipped Classroom” technology for teaching students a foreign language in non-
linguistic universities. 
The result of the work was a course we developed for teaching non-language 
students reading in a foreign language on the Google Classroom platform.
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